
S P O L K O V É Z V E S T I 

Riadna výborová schôdzka SChS konala sa 31. októbra 1948 za pred
sedníctva starostu Spolku Prof. Dr. J. G a š p e r í k a v prítomnosti 18. 
členov výboru. 

Po otvorení schôdzky kol. Prof Dr. J. Gašiperík vysvetlil menšiu 
účasť členov výboru tým. že s ospravedlnili kolegovia z cukrovarov, kde 
sú pre kampaňové práce nepostrádateľní. 

O činnosti Spolku od ooslednej výborovej schôdzky ireferoval tajom
ník kol. prof. B e s e d a . Oznámil, že v záujme riadneho chodu spol
kovú agendu bol prinútený odobrať úradníčke, ktorá ju za odmenu do
teraz viedla, a odovzdať ju kol. R e m e n c o v i. Aby kol Remenec mo
hol dať všetky spolkové veci do náležitého poriadku a vybaviť čiastočne 
zanedbané písomnosti, navrhuje kol. Beseda utvoriť 'brigády z členov, vý
boru, ktoré by súčasne vyexpedovaly posledné číslo „Chemických zvestí". 

Do brigád sa prihlásili členovia: 1. novembra 1948 na 9. hod. kole-
go-vía Beseda. Ing Dančík a Ing. Stein. 2. novembra 1948 .na 118, hod, kole* 
govia Beseda, Barica ,lng. Dančík, Dr. Gasperík a Remenec. Kol Beseda 
ďalej navrhol, aby Chem zvesti po administratívnej stránke viedla zasa 
pi. Sitková. Výbor návrh jednohlasne prijal. 

Z tajomníckej zprávy vysvitlo, že máme niekoľko členov ktorí na
priek upomienkam nevyrovnali členské príspevky. Navrhuje sa preto vo 
smysle stanov týchto členov zo Spolku vylúčiť. Výbor preto určil trojčlen
nú komisiu, ktorá prevedie revíziu členských príspevkov a notoricky ne-
platiacich členov ešte raz upozorní na nedoplatky. Ak toto upozornenie 
nebude mať účinok, bude sa postupovať podľa príslušných článkov plat
ných stanov. , 

Za nových členov Spolku boli prijatí kolegovia Ing Rak a Vladimír 
Dobrota. 

Dátum valného shromaždenia bolo stanovené na 5. decembra 1948. 
konať sa bude v Bratislave na Slovenskej vysokej äkole technickej. 

Kol Prof. Dr. K r e m p a s k ý referoval o vydavateľskej činnosti 
Spolku. Časopis „Chemické zvesti", povedal, nevychádza teraz tak presne 
ako sme boli zvyknutí. Príčinou tejto nepresnosti je najmä to, že kole
govia z priemyslu prestali posielať príspevky. Úfajme sa, že tieto nedo
statky sú len prechodného rázu a nebudú mať vplyv na úroveň časopisu. 

O knihe „Cement" od kol. Jirku referent konštatoval, 'že sa už tlačí 
zlomená sadzba a jej výjdeniesa očakáva v dohľadnom čase. Súčasne na
vrhuje, aby chemfoké tabuľky, ktoré pre tlač prichystal kol Fukas, boly 
opravené po stránke názvoslovnej. Návrh bol prijatý, ako aj návrh kol. 
Gašperíka, aby sa tabuľkv pTepísaly tak, aby sa fyzikálne konštanty vzťa-
bovaly na 20°C. 

O činnosti družstva „Svojchemia" referoval kol. Ing. D a u č í k , k t o r ý 
vyhlásil, že obchodná činnosť je uspokojujúca a finančný obrat celkom 
postačuje, aby družstvo mohlo plniť záväzky, vytýčené stanovami. 

Vo volných návrhoch oznámil kol. Beseda, že sa na Slovensku tvorí 
ôväz pre výzkum vo výžive, ktorého členmi môžu sa stať osoby fyzické 
i právnické. Preto navrhuje, aby SChS po zriadení tejto inštitúcie sa stal 
jej členom Výbor sa usnása, že sa o návrhu definitívne rozhodne až po
tom, keď mu budú bližšie podrobnosti o tomto Sväze. 

Ký. 
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